



Referat fra møte i styret 15.11.2022

STED: HIAK  
 DELTAGERE: Anette, Nina, Liz, Christian og Elizabeth.  
 Forfall/ikke møtt: Nicholas, Monica, Stine og Anne Lise  
 Møtestart: 18.00  
 Referent: Elizabeth

Distribueres pr. e-post til:

Styret: [styret@stovnerhundeklubb.no](mailto:styret@stovnerhundeklubb.no) – Agility, [ak@stovnerhundeklubb.no](mailto:ak@stovnerhundeklubb.no) - Drift: [drift@stovnerhundeklubb.no](mailto:drift@stovnerhundeklubb.no) – Bruks: [bhk@stovnerhundeklubb.no](mailto:bhk@stovnerhundeklubb.no) – LP: [lp@stovnerhundeklubb.no](mailto:lp@stovnerhundeklubb.no) – Rally: [rl@stovnerhundeklubb.no](mailto:rl@stovnerhundeklubb.no)

<b>SAK 1</b>	<b>Fast post: Referat fra forrige styremøte 20.10.22</b> Godkjent	
<b>SAK 2</b>	<b>Fast post: Lillo arena</b> Møte i brukergruppen. Hva skal vi ta opp? Tilgang til web-sidene.	
<b>SAK 3</b>	<b>Fast post: Økonomi</b> Ingen endringer fra i sommer, vi er fortsatt i pluss.	
<b>SAK 4</b>	<b>Strømkostnader- søke om statlig tilskuddsordning</b> Harald mottar strømstøtte så da kan ikke vi søke om dette.	
<b>SAK 5</b>	<b>Telefonnummer til klubben</b> Status: Monica ser på sentralbord løsninger, innen neste møte. Løsningen til Telenor var dårlig. Fått tilbud fra Phonero og Telia. Utsettes til neste møte.	
<b>SAK 6</b>	<b>Årsmøte 2023</b> Skal vi sette datoen nå eller vente til over nyttår? Vi avventer til etter nyttår.	
<b>SAK 7</b>	<b>Styreseminaret 03. desember</b> Regnskap/budsjett får vi fra regnskapsfirmaet til seminaret. Speil til hallen. Profilering.	
<b>SAK 8</b>	<b>Mail fra AK: Nedkjøring/parkering på Lillo</b> Anette/Christian sender inn en søknad til bymiljøetaten. Sekretær svarer agilitykomiteen.	
<b>SAK 9</b>	<b>Migrering av websider</b> Alt fungerer og det går mye raskere å komme inn.	
<b>SAK 10</b>	<b>50 års jubileet</b> 50 års jubileet ble utsatt da det var for få påmeldte, Vi lager grillfest på Lillo 21. Juni.	
<b>SAK 11</b>	<b>Betalingsregler for hallen</b> Utsettes til neste møte	
<b>SAK 12</b>	<b>Wi-fi utstyr</b> Vi har fiber men ikke Wi-fi. Vi har fått tilbud om sponset Wi-fi utstyr mot at vi har litt reklame i hallen. Anette setter opp midlertidig løsning til stevnet i helgen. <b>Status:</b> Vi venter på stikkontakter. Elektrikeren kommer i desember.	



SAK 13	<b>Nye medlemmer i LP – styrets godkjenning</b> Kristin Løkkemo, tlf:41365840, mail: <a href="mailto:klokkemo@hotmail.com">klokkemo@hotmail.com</a> Katrine Monsen, tlf: 95095812, mail: <a href="mailto:krm@lo.no">krm@lo.no</a> Sylvi Helen Karlsen, tlf: 41213480, mail: <a href="mailto:s-hekar@online.no">s-hekar@online.no</a> Ulla og Katja går ut ved nyttår. Godkjent
SAK 14	<b>Eventuelt:</b> Bedre profilering av SHK i hallen – flere bannere: Nicholas tar kontakt med Øivind Moltzau. Tas opp på styreseminaret. Ingrid Fletheim kan trene med valpen ut 2022 som kompensasjon for 1ste halvår, vanlig faktura på 2000,- vil bli da bli sendt ut fra nyttår. Vedtatt. Styremøter i 2023: 10. januar 02. februar 16. mars

STYRESEMINAR 3, DESEMBER KL.10.00 PÅ HIAK.

Saker til neste møte:

**Neste møte: 12. desember kl.18.00. på Hiak. Kun styret.**